
 
 
 

Side 1 

Møtereferat  - årsmøte Haugerud IF - Badminton 

Møtedato: 01.03.16 Kl.: 18:00 – 19:00 Sted: Oppsal Arena 

Til stede:  

Fravær:  

Møteleder: Øystein 

Referent: Thorbjørn Dato: 01.03.16 

 
 
 

Nr. Dagsorden Ansvar/dato 
1. Informasjon  
 Øystein informerte om noen punkter på HIFs årsmøte: 

 - lovendringer ang. Avholdende av årsmøter. 
 - verdigrunnlaget for HIF. 
 - Badminton er den 2. største gruppen i HIF. 
 - Utviklingsplan for Haugerud  IF. 

 

2. Gjennomgang av årsberetning   

 Gikk gjennom alle kapitler i årsberetning 2015. 

Årsberetning ble godkjent. 
 

3. Gjennomgang av regnskap for 2015  

 Største inntektskilde er treningsavgift. 
Ordinær inntekt 2015 er 616 000,- 
 
Stor kostnad er startkontingenter turnering ungdom 92 000,- 
Lagutgifter eliteserien ca 60 000,- 
Lønninger utgjør ca 150 000,- 
Innkjøp av baller 85 000,- 
Totalt 664 000,- 
 
Driftsresultat 2015 ble et underskudd på 48 000,- 
 
Grunnet sammenslåing med Skøyenåsen fikk vi økt inntekt på 
214 000,-. Dette gjorde at vi totaltsett fikk et overskudd på kr 166 000,- 
 
Regnskapet  ble godkjent i Badmintongruppen.  
 
Rask gjennomgang av forslag til budsjett for 2016. 
 

 

4. Valg av styret  

 Eksisterende styret fortsetter, bortsett fra Rune Fjeldheim.  Thorbjørn  
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Jenssen, Reili Åmot og Torstein Reistadbakk tiltrer i styret. 
 
Anbefalingen ble godkjent. 
 
 

4. Annet  

 Vi trenger en representant I Oslofjorden Badmintonkrets. Haugerud er 
pliktig til å stille. Victoria Hang bel foreslått som representant. 
Thorbjørn sender forespørsel til Victoria.  
 
Dag Endal, idrettsleder for HIF informerte om Haugerud IF generelt. 

 

   

 


